

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB ORIENT INSURANCE COMPANY Date: 07-08-2022 12:30:04 PM Subject: approval in increase in share capital	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للتأمين التاريخ: 70-08-2022 12:30:04 PM الموضوع: الموافقة على رفع راس المال
the company's extraordinary general assembly has adopted the following decision in its meeting dated 31/05/2022 1. increase the company's share capital from (25,438,252) JODs per share to (26,000,000) JODs per share 2. change the company's legal name from (Arab Orient Insurance) to(Gulf Insurance Group) 3. the minister of industry, trade and supply has accepted the above in its letter dated 07/08/2022 (attached above)	1. رفع رأس مال الشركة المكتتب والمدفوع من (25,438,252) دينار/سهم إلى (26,000,000) دينار/سهم 2. تغيير أسم الشركة القانوني من (شركة الشرق العربي للتأمين) إلى (مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن) ووافق معالي وزير الصناعة و التجارة والتموين في كتابه المرفق بتاريخ 2022/08/07 على ذلك .
07-08-2022	07-08-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayat Dawas	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayat Dawas